



DTCM/OUT/2020/0000734

المرجع: DTCM/OUT/2020/0000734

التاريخ: 2020/09/24

To: Hotel establishments, Venues, Events, Conferences Organizers and Retailers in Dubai.

السادة/أصحاب المنشآت الفندقية ومواقع إقامة الفعاليات ومنظمي الفعاليات والمؤتمرات وقطاع التجزئة في إمارة دبي.. المحترمين

After greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Timing Amendment for entertainment activities, food and beverage services

الموضوع: تعديل أوقات مزاولة الفعاليات الترفيهية و خدمات تقديم الأظعمة والمشروبات

Department of Tourism and Commerce Marketing is pleased to extend its regards and wishes you all the best.

بداية تهديكم دائرة السياحة والتسويق التجاري أطيب تحياتها وتمنياتها لكم بدوام التوفيق والنجاح.

The Department directs all the concerned to fully adhere to the precautionary and preventive measures issued previously, and to adhere to the following instructions starting from **24 September 2020** to avoid any consequential procedures and violations.

توجه الدائرة كافة المعنيين بالالتزام الكامل بالتدابير الاحترازية والإجراءات الوقائية الصادرة مسبقا، و التقيد بالتعليمات التالية بدءا من تاريخ **24 سبتمبر 2020** تفاديا لأي مخالفات مترتبة على ذلك.

- To suspend entertainment activities after **01:00 AM**.
- To suspend the provision of food and beverage services in hotel establishments after **3:00 am (including closing venue)**, with the exception of delivery and room services.

- إيقاف مزاولة الفعاليات الترفيهية من الساعة الواحدة **01:00 صباحا**.
- إيقاف مزاولة تقديم خدمات الأظعمة والمشروبات في المنشآت الفندقية من الساعة **3:00 صباحا (وتشمل إغلاق المرفق)**، باستثناء خدمات التوصيل وخدمات الغرف.

For more information in this regard, please contact DTCM Call Center on below channels: Tel: 600555559 or Email: info@dubaitourism.ae

وللمزيد من المعلومات بهذا الخصوص يرجى التواصل مع مركز الاتصال على هاتف رقم : 600555559 أو البريد الإلكتروني : info@dubaitoursim.ae وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،

Sincerely Yours,

Ahmad Khalifa Alfalasi
CEO Support Services and Investment

أحمد خليفة الفلاسي
مدير تنفيذي الخدمات المؤسسية والاستثمار

Digitally
signed by



التوقيع
الإلكتروني